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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

                              PROCES VERBAL 
încheiat azi 12.10.2023 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică ordinară în data 
de 12 octombrie 2023, ora 13,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 145/06.10.2023 emisă de 
Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 4548/06.10.2023, având pe ordinea de zi următoarele 
proiecte de hotărâre:  

1. Aprobarea Procesului-verbal din ședința ordinară de lucru din data de 30.08.2023; 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Comunei Cotmeana pentru anul 202,3 

inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici și a devizului general pentru 

obiectivul de investitii: „Modernizare drumul cimitirului în satul Cotmeana, Comuna Cotmeana, 
Judetul Arges”, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale Primăriei Comunei Cotmeana 
a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, conform unor horărâri judecătorești, 
rămase definitive, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

5. Proiect de hotărâre privind avizarea Regulamentului activităților de salubrizare gestionate, la nivelul 
județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării amplasamentului investiției „Parc Fotovoltaic în 
Comuna Cotmeana, județul Argeș”, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării numărului de posturi de asistent personal al 
persoanei cu handicap grav la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș, inițiator Primar, Vișan Ionel 
– Dragoș; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului social al societății Serviciul Edilitar 
Cotmeana SRL al cărei asociat unic este Comunei Cotmeana, județul Argeș, inițiator Primar, Vișan 
Ionel – Dragoș; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului de investiții „Înfiintarea retelei de distribuție a 
gazelor naturale, bransamente si alimentare cu gaze naturale în cadrul Asociatiei de Dezvoltare 
Intercomunitară de Utilitate Publică comunele, Cocu, Băbana, Cotmeana, Vedea si Uda”, în cadrul 
Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

10. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru următoarele trei luni, inițiator 
Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

11. Diverse. 
 

Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul Primăriei 
Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de zi a ședinței, proiectele 
de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente, proiectelor de hotărâri au fost transmise în format 
electronic sau letric consilierilor locali. 

 La ședință sunt prezenti toți cei 11 consilieri locali. La ședință participă domnul Ducu Daniel, delegat 
sătesc și doamna Melcescu Cristina, contabil șef. 

Domnul Președinte de ședință, Mirică Constantin, ales prin HCL nr. 64/27.07.2023 constată că şedinţa 
este legal constituită şi declară deschiderea lucrărilor. Se dă citire ordinei de zi și o supune spre aprobare. 

 
Domnul Primar propune suplimentarea ordinii de zi cu Proiectul de hotărâre privind desemnarea unui 

reprezentant al Consiliului Local Cotmeana în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale Cotmeana, în 
anul școlar 2023-2024. 



2 
 

Domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin preciează că acest proiect de hotărâre 
trebuia aprobat în luna septembrie. 

Se supune spre aprobare ordinea de zi completată, fiind aprobată cu 9 „voturi pentru”, 1 „abținere” 
(domnul Gămănuș Marin) și 1 „vot împotrivă” (domnul Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin), vot 
deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

 
1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar general, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-verbal 

încheiat în şedința extraordinară de lucru din data de 30.08.2023. Conform prevederilor art. 138, alin. (17) din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul verbal a fost afişat la sediul Primariei și pe site-ul 
instituției, fiind de asemenea, pus la dispozitia comisiilor de specialitate pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor 
de comisie. Plenul a fost consultat dacă sunt obiectiuni cu privire la continuțul acestora. Nu sunt obiecțiuni, și 
în consecință, se supune la vot si Procesul verbal al ședinței ordinare din data de 30 august 2023, fiind aprobat 
de unanimitatea prezentă. 
 

2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Comunei 
Cotmeana pentru anul 2023”; 

- domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș o invită pe doamna o invită pe doamna contabil, Melcescu 
Cristina să prezinte anexele la bugetul local rectificat.. 

- domnul consilier Gămănuș Marin solicit să se prezinte adresa trimisă la Consiliul Județean Argeș 
pentru mutarea sumelor prevăzute pentru invstiția – consolidare drum DC182, punctul „Râpă” 

- doamna contabil, Melcescu Cristina prezintă adresa domnilor consilieri. 
          - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizeză că hotărârea trebuie să fie 
adoptaă pe fiecare capitol bugetar cu articole separate, și nu în anexă. 
          - doamna contabil, Melcescu Cristina precizează că o astfel de hotărâre nu este aceptată de Finanțele 
Publice Argeș 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect de 
hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 „voturi pentru”, 0 
„abțineri” și 2 „voturi împotrivă” (domnul Gămănuș Marin și domnul Bărbulescu Decebal – Reginald – 
Constantin), vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 66 privind rectificarea bugetului local al Comunei Cotmeana pentru 
anul 2023. 

 
3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici și 

a devizului general pentru obiectivul de investitii: „Modernizare drumul cimitirului în satul Cotmeana, 
Comuna Cotmeana, Judetul Arges”; 

- domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș o invită pe doamna secretar genereal Ghinea Ionela – Liliana să 
prezinte indicatorii tehnico-economici și Devizul general aferent proiectului. 
          - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă de ce a durat atât de mult și 
investiția nu a fost începută. 
          - doamna secretar genereal Ghinea Ionela – Liliana precizează că a trebuit să așteptăm după avizul de la 
Culte, care a fost obținut abia în data de 05.10.2023, dată după care a fost și eliberată autorizația de construire. 

- domnul consilier Gămănuș Marin precizează că din datele tehnice rezultă că este o fundație ca la o 
autostrada, pentru care, trebuie să iasă un lucru conform proiectului. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că trebuie desemnat un 
responsabil de execuție cu lucrările din primărie  
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect de 
hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 
„abțineri” și 0 „vot împotrivă” vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 67 privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici și a devizului 
general pentru obiectivul de investitii: „Modernizare drumul cimitirului în satul Cotmeana, Comuna 
Cotmeana, Judetul Arges; 
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4. Se trece la punctul 4. „Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale 

Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, conform unor 
horărâri judecătorești, rămase definitive”; 

- domnul președinte de ședință Mirică Consttantin o invită pe doamna secretar general Ghinea Ionela – 
Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect de 
hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 „voturi pentru”, 1 
„abținere” (domnul Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat 
public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 68 privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale Primăriei 
Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, conform unor 
horărâri judecătorești, rămase definitive. 

 
5. Se trece la punctul 5 „Proiect de hotărâre privind avizarea Regulamentului activităților de 

salubrizare gestionate, la nivelul județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș ”. 
- domnul președinte de ședință Mirică Consttantin o invită pe doamna secretar general Ghinea Ionela – 

Liliana să prezinte Regulamentului activităților de salubrizare gestionate, la nivelul județului Argeș, prin ADI 
Servsal Argeș. 

 - doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana prezintă cuantumul amenzilor persoanelor 
decedate, precizțnd că acestea nu au fost angajate și nu au putut fi recuperate sumele. 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin solicită că Regulamentulo 
activităților de salubrizare gestionate, la nivelul județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș să fie postat pe 
pagina de internet a instituției noastre. 

- domnul consilier Marinică Nicolae precizează că trebuie luate măsuri cu priviere la ridicarea 
gunoiului menajer de la CIA Bascovele, având în vedere că acesta se ridică în mod nelegal odată cu gunoiul 
menajer din satul Ursoaia, fiind taxat pe primărie și nu pe DGASPC Argeș. Acest aspect este sesizat de câși 
ani, iar DGASPC Argeș refuză să încheie contract de salubritate cu Primăria Comunei Cotmeana, care are 
tarifele mult mai mici. 

- doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că sumele provenite din amenzi nu se 
transmit succesorilor art. 27, alin. (2)  din Legea nr. 207/2015 privind Codul de procedură fiscală. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin acest aspect trebuie urmărit de 
responsabilul cu protecția mediului din cadrul primăriei – domnul Iordache George. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect 
de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 
„abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 69 privind privind avizarea Regulamentului activităților de 
salubrizare gestionate, la nivelul județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș. 
 

6. Se trece la punctul 6 „Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării amplasamentului 
investiției „Parc Fotovoltaic în Comuna Cotmeana, județul Argeș”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș prezintă câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre, 
pentru care este necesară schimbarea amplasamentului investiției, având în vedere că consumul cu energie 
electrică de la Pielești a scăzut, ca urmare a achiziționării unei noi pompe. Pompa de apă inițială, aflată în 
garanție a fost dusă la reparat. 

- domnul consilier Marinică Nicolae precizează că în satul Pielești era cel mai mare consum de energie 
și trebuia realizată investiția la fiecare loc de consum (Pielești, Costeși și Cotmeana), strict pe contuar 7kw. 

- domnul Primar, Vișan Ionel – Dragoș precizează, că în această situație ar trebui 7 invertoare pentru 
fiecare contor, care sunt foarte scumpe. Sperăm că se va aproba legea aflată în dezbatere, să se facă 
compensarea energiei. 
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- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că în Nota de 
fundamentare sunt prezentate 2 facturi din luna a 8-a, fără să fie prezentată o imagine de ansamblu cu privire la 
consumul cu energia electrică pe un an de zile. 

- domnul consilier Gămănuș Marin precizează că, că nu avem fundamentată o documentație tehnică, în 
baza căreia să luăm o hotărâre. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect 
de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 „voturi pentru”, 0 
„abțineri” și 3„voturi împotrivă”, (domnul Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin, domnul Gămănuș 
Marin și domnul Marinică Nicolae), vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 70 privind aprobarea schimbării amplasamentului investiției „Parc 
Fotovoltaic în Comuna Cotmeana, județul Argeș.  
 

7. Se trece la punctul 7 „Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării numărului de posturi 
de asistent personal al persoanei cu handicap grav la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș”. 

- domnul președinte de ședință Mirică Constantin o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela 
Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre și anexele la hotărâre. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect 
de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 „voturi pentru”, 0 
„abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 71 privind aprobarea suplimentării numărului de posturi de asistent 
personal al persoanei cu handicap grav la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș.  
 

8. Se trece la punctul 8 „Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului social al 
societății Serviciul Edilitar Cotmeana SRL al cărei asociat unic este Comunei Cotmeana, județul Argeș”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel – Dragoș prezintă câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre, 
referitoare la pompele achiziționate și contractul cu Apele Române. 

   - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că nu este de acord cu 
majorarea capitatului pentru achizitionarea unei pompe, întrucât societatea și primăria nu mai poate face 
investiții pe ceea ce este în garanție. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect 
de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 „voturi pentru”, 1 
„abținere” (domnul Gămănuș Marin) și 1 „vot împotrivă” (domnul Bărbulescu Decebal – Reginald – 
Constantin), vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 72 privind aprobarea majorării capitalului social al societății 
Serviciul Edilitar Cotmeana SRL al cărei asociat unic este Comunei Cotmeana, județul Argeș”..  

 
9. Se trece la punctul 9 „Proiect de hotărâre privind privind aprobarea proiectului de investiții 

„Înfiintarea retelei de distribuție a gazelor naturale, bransamente si alimentare cu gaze naturale în cadrul 
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitară de Utilitate Publică comunele, Cocu, Băbana, Cotmeana, Vedea si 
Uda”, în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel – Dragoș prezintă câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect 

de hotărâre. 
  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 

hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 
„abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 
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Se redactează Hotărârea nr. 73 privind aprobarea proiectului de investiții „Înfiintarea retelei de 
distribuție a gazelor naturale, bransamente si alimentare cu gaze naturale în cadrul Asociatiei de 
Dezvoltare Intercomunitară de Utilitate Publică comunele, Cocu, Băbana, Cotmeana, Vedea si Uda”, în 
cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.  

 
10. Se trece la punctul 10 „Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 

următoarele trei luni”. 
- domnul președinte de ședință Mirică Constantin îi invită pe domnii consilieri să vină cu propuneri. 
 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin îl propune președinte de ședință 

pentru următoarele 3 luni pe domnul consilier Gămănuș Marin. 
   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt alte propuneri. 
  - Nu se mai înregistrează alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de hotarâre aflat în 

dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi 
împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 74 privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru următoarele trei 
luni. 
 

11. Se trece la punctul 11 „Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului 
Local Cotmeana în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale Cotmeana, în anul școlar 2023-2024”. 

 - domnul Primar, Vișan Ionel – Dragoș îl propune tot pe domnul consilier Bărbulescu Decebal – 
Reginald – Constantin, având în Vedere buna desfășurare a activităților și a proiectelor implementate la Școala 
Gimnazială Cotmeana. 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin îl propune pe domnul consilier 
Mirică Comstantin. 

 - domnul consilier Gămănuș Marin precizează că propunerea d-lui primar este motivată, mai ales de 
faptul că domnul Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin este președintele comisiei de învățământ din 
cadrul consiliului local.. 

 - nu mai sunt alte propuneri, iar propunerea domnului Primara fost aprobată în unanimitate. 
   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest proiect 

de hotărâre. 
  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 

hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 
„abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 75 privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local 
Cotmeana în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale Cotmeana, în anul școlar 2023-2024. 

 
DIVERSE : 

 
1) Prezentarea unor aspecte legate de activitatea Școlii Gimnaziale Cotmeana: 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin prezintă cîteva aspecte legate de 
activitatea Școlii Gimnaziale Cotmeana: 91 copii înscriși; clasele își desfășoară activitatea în 
paralel, cu excepția cls. 3, rezultate admitere – 3 note peste 5, restul de 6 la școli profesionale. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează ca elevii trebuie 
îndrumati către școliile profesionale, prin implicarea compartimentului de asistență socială, având 
în vedere că multi copii nu se mai duc la șcaolă mai departe, chiar dacă învățământul obligatoriu 
este de 12 clase. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează, de asemenea să 
aprobăm mărirea bursei de merit prin HCL la 150 lei. 

– domnul consilier Olteanu Nicolae precizează că în prima săptămână de la începerea cursurilor, o 
delegație de la Episcopie s-a dus la școală pentru a da fiecărui elev cu ghiozdan plin cu rechizite 
școlare, dar directorul școlii nu a fost de acord cu întreruperea cursurilor, spunând să lase 
ghiozdanele în curtea școlii. Bineînțeleș că delegația nu a fost de acord cu acest aspect și s-au 
deplasat la o altă școală în Comuna Moșoaia, unde au înmânat copiilor 200 de ghiozdane pline cu 
rechizite. 
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2) Prezentare Raport inspecție economico-financiară ANAF pentru SC Serviciul Edilitar 
– Domnul consilier Gămănuș Marin precizează că raportul trebuie discutat în ședință separată a SC 

Serviciul Edilitar Cotmeana SRL 
– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că trebuie schibat contabilul 

societății, având în vedere Planul de măsuri și persoanele responsabile din Raport, pentru că sunt 
destule erori acolo. 

3) Prezentare execuție bugetară 30.09.2023; 
– Doamna Melcescu Cristina, contabil sef prezintă execuția bugetară la data de 30.09.2023 

4) Prezentare stadiu proiecte aflate în derulare; 
– Doamna Ghinea Ionela – Liliana, secretar general al comunei prezintă stadiul proiectelor aflate în 

derulare la nivelul Comunei Cotmeana. 
Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte declară lucrarile 

închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, pentru 
care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
 
 
 
 
               Președinte de sedință                                                     Secretar  General al Comunei 
              MIRICĂ Constantin                                                          GHINEA  Ionela – Liliana 


